



# Oudervereniging

## O.B.S. de Tjotter



Notulen Commissies/Oudervereniging 16 juni 2015, 20.00 uur. Locatie: Tjotter

Aanwezig: Sacha Gaus, Judith van Beurden, Wendy Neeskens, Ellen Kampshoff, Richard Blokland, Jose Fautoeboen, Mathijs Boersma, Cynthia Plomp, Jolanda Rohlof.  
Afwezig: Serena Splinter, Necla Cakar, Döne Özen, Yvette Bakker, Sandra de Voor, Julietta Balabrega, Monica Oliveira, Rolien Rotensen

### 1) Opening vergadering

Sacha opent de vergadering, de agenda wordt vastgesteld

### 2) Mededelingen

☒ Er zijn op de uitstaande vacatures binnen het bestuur geen reacties gekomen, helaas..

Mathijs geeft aan dat aan de start van het nieuwe jaar wat veranderingen doorgevoerd gaan worden vanuit de regiegroep ouderbetrokkenheid. De infoavonden zoals die de afgelopen jaren zijn gehouden krijgen een andere insteek. Op de eerste vrijdagavond van de 1<sup>e</sup> schoolweek (21 augustus) zal er een soort nieuwjaarsevent gepland worden. Daarin zal een officieel praatje door Astrid gehouden worden en er komen plekken waar ouders elkaar of met leerkrachten kunnen samenvoegen voor een praatje of wat individuele informatie.

We gaan het met Astrid opnemen of ook de OV met wat informatie kan staan op deze avond om zo ook nieuwe (bestuurs) leden te werven.

☒ Zoals het er nu uitziet voor het komend jaar is het aantal leden binnen de OV wat minder geworden door het vertrek van een aantal OV ouders. Binnen de commissies zijn het dan veelal dezelfde personen die de klussen zullen oppakken. We hebben voor de commissies gelukkig een ouder gevonden die betrokken wil blijven bij school, die hier 6 oppaskindjes op school heeft zitten (en daarom volgens de statuten gewoon mag aansluiten) en binnen de commissies actief mee wil denken en activiteiten wil uitvoeren. Hier zijn we binnen het bestuur blij mee en ook de overige leden laten weten dit heel prettig te vinden.

### 3) Ingekomen post

Er is geen ingekomen post.

### 4) Notulen vorige vergadering

☒ Huiswerkopdracht – Er zijn 3 'bouw' documenten. Uit de onderbouw, middenbouw en bovenbouw. Deze moeten nu nog tot 1 document gevormd worden. In april heeft Astrid aangegeven dat zij het ging terugkoppelen naar Mathijs en Rolien. Mathijs en Rolien waren hier nog niet van op de hoogte. We gaan met Astrid kortsluiten waar het nu is, wat er nog mee gedaan moet worden en of dat we hier na de vakantie over kunnen beschikken en kijken of wij met de OV daarnaartoe kunnen werken.

☒ Thermometer – ligt zover klaar bij Mathijs, er kunnen percentages aangehangen worden. Richard zal deze informatie aan Mathijs verstrekken. Dan kan het

opgehangen worden en het is de bedoeling dat het d.m.v een foto in de info en op de Facebookgroep geplaatst wordt.

**5) Overlegpunten Bestuur/Directie**

Worden doorgenomen

**6) Actielijst**

Is doorgenomen en wordt aangepast.

**7) Jaarplanning**

☒ Sacha zal in augustus een voorwoord schrijven voor het jaarverslag.

☒ De jaarvergadering plannen, weer samen met de MR. We hebben 2 data: 22 september of 29 september. Jolanda zal het voorleggen aan MR

**8) Planning voor de info**

☒ Zodra het klaar is een foto van de thermometer. – Richard en Mathijs

☒ Nogmaals oproep nieuwe bestuursleden. - Sacha

☒ Aankondigen begroting wordt strakker en alleen op ouderbijdrage inkomsten gemaakt. - Sacha

**9) Financiën**

☒ Aan het goede doel van de sponsorloop, CliniClowns, moet nog de betaling gedaan worden. Richard heeft hier geen opdracht toe gehad. Ellen zal Richard opdracht geven het uit te betalen, hier is nu een bedrag van € 450,00 voor afgesproken. Vanuit de commissie was niet duidelijk hoe dat in zijn werk ging. We hebben nu afgesproken dat de commissieleden die betrokken zijn bij een commissie waarbij inkomsten voor een goed doel gegenereerd worden opdracht geven tot uitbetalen van het bedrag voor het goede doel. Welk bedrag dat zal zijn zullen we altijd in overleg binnen de OV kortsluiten.

☒ De begroting moet volgend jaar nog weer iets anders, we zijn al begonnen met uitbetalen alleen aan de hand van aankoopbonnen. Echter wordt de bankpas die bij Laura en Sabine in bezit is ook gebruikt voor aankopen, waarbij de aankoopbonnen lang op zich laten wachten voor de administratie. Zo is Richard nu nog bezig met bonnen ontvangen sinds de kerstmarkt.

We vinden het vanuit de OV eigenlijk onnodig dat er bij de concierge een bankpas van de OV rekening ligt.

☒ Het blijkt dat de kosten voor de (zakelijke) bankrekeningen, hier hebben we er twee van, redelijk hoog zijn. Richard is er voorstander van om deze twee rekeningen samen te voegen.

☒ Als er opbrengst geld voor de OV overgemaakt wordt door een commissielid, dan graag even laten aan Richard dat het overgemaakt is zodat hij de controle er op kan houden wanneer het binnen komt.

☒ Richard heft nog een mail uitgezonden aan de ouders die de bijdrage nog niet betaald hadden. Dit heeft toch ook nog geholpen, er komen nog steeds bijdragen binnen.

**10) Stand van zaken commissies**

**Tjotter Bios**

In de winter maanden zal er 2 x een bios gehouden gaan worden. De groep 8 (mogelijk ook groep 7) leerlingen zullen bij de organisatie betrokken gaan worden.

### **Kinderboekenweek / Boekenmarkt / Project**

Het project wordt dit jaar samengevoegd met de KBW.

Voor ons betekent dit dat er vanuit de projectcommissie als ook vanuit KBW-commissie aan gewerkt gaat worden. Graag de krachten bundelen zodat we er een mooi project van kunnen maken.

Vanuit het team is er nog geen overzicht van welke teamleden voor welke commissie staan ingepland. Jolanda gaat hier achteraan en mailt de namen door aan Wendy zodra deze beschikbaar zijn.

### **Sint commissie**

Geen mededelingen

### **Kerstcommissie**

Geen mededelingen

### **Projectcommissie**

Is dit jaar samengevoegd met KinderBoekenWeek.

Er wordt dit jaar 1 project gehouden.

### **Playbackshow**

Geen mededelingen

### **Avond4Daagse**

Is heel goed en gezellig verlopen.

Voor volgend jaar toch de afspraak maken dat de medailles helemaal aan het eind worden uitgereikt bij de finish/start(nummer) en dat ook hier dan pas de hesjes ingeleverd worden. Nu was het vanaf de pauzeplek naar finish heel moeilijk om als groep bij elkaar te blijven. Dit is altijd al lastig, maar zonder de gele hesjes is het helemaal niet te doen.

### **Koningsspelen**

Er was wat verwarring wanneer het volgend jaar gehouden gaat worden. Het leek erop dat het in de meivakantie zou vallen, in dat geval zouden we weer een paasontbijt houden. We hebben bericht ontvangen van de Koningsspelen dat de datum voor volgend jaar 22 april zal zijn. Dit is de vrijdag voor de meivakantie. In dit geval kunnen we de Koningsspelen dus wel organiseren, de vraag ligt bij Astrid of dit oké is en dat er in dat geval ook teamleden aan de commissie toegevoegd kunnen worden.

### **Afscheid groep 8**

Geen van de ouders uit de commissie zijn er vanavond, we hebben geen inzicht in hoe het loopt binnen de commissie.

**11) Rondvraag en sluiting**

Ellen: In de info stond dat er 4 tablets aangeschaft zijn. Misschien dat de man van Wendy ook iets kan betekenen voor de school voor wat betreft aankoop tablets. Wendy's man werkt bij Hoge School Utrecht. – Aangegeven dat dit echt een schoolaangelegenheid is, en of Ellen en/of Wendy dit zelf met Astrid willen opnemen. Sacha sluit de vergadering.

Dit was de laatste vergadering van dit jaar!

Via deze weg wil ik alvast iedereen een hele fijne vakantie wensen!

Alle ouders die volgend schooljaar blijven binnen de OV, tot volgend schooljaar.

De ouders die hebben aangegeven na dit schooljaar te stoppen, ontzettend bedankt voor jullie inzet!

**De 1<sup>e</sup> vergadering van het nieuwe schooljaar is 1 september 2015 om 20.00 uur.**